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Interpelacja

Temat:  Interpelacja

Nadawca:  pawel.kowalski@scinawa.pl

Data:  05.09.2024,  10:35

Adresat:  urzad@scinawa.pl

I  ZAPYTANIA

emu w związku  z wykonywaniem  mandatu,

samorządzie  gminnym,  oraz  licznymi

Icomfortu  życia  mieszkańców  miasta  i gminy

INTERPELACJE

Korzystając  z uprawnień  przysługujących  radn

zawartych  w art.  24.  ust.  3-7  ustawy  z dnia  8 marca  1990  r.  o

postulatami  i wnioskami  mieszkańców  ,  mając  na uwadze  poprawę

,  składam  następującą  interpelacje:

Wnoszę  o naprawę  dróg  gruntowych  w miejscowości  Wielowieś  znajdujących  się  przy  posesjach  nr.  23 - 20;

nr.  55  - 76a  nr.  1  -8.

W/w drogi  są  w stanie  daleko  posuniętej  degradacji.  Dziury,  wyrwy, kałuże  i wystające  studzienki
kanalizacyjne  sprawiają  mieszkańcom  dużo  kłopotu  i znacznie  utrudniają  bezpieczne  korzystanie  z tych
drtag.  W związku  z powyższym  wnoszę  o pilną  naprawę  tychże  dróg.

Paweł  Kowalski

Radny  Rady Miejskiej  w Ścinawie
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Interpelacja

Pawet  Kowa!ski Ścinawa,  09 września  2024  r.

Radny  Rady Miejskiej

w Ścinawie Sz. P. Krystian  Kosztyła

Burmistrz  Ścinawy

/za  pośredrńem  Przewodrńczącego

Rady Miejskiei  w Ścinawie7

fNTEfŁPELACjE u»PYTANlA

Koczystając  z upravvngeń  przysługującycłi  radlnernu  w związku  z wykonywaniern

maridlatu,  zavvartych  w  arf.  24. usf.  3-7 ustawy  z dnNa 8 rnaygi  :Ł990  v. o samorządzie

gmrmyrri,  oraz  Iflczrayntt postulatarnł.iwrxioskarni  mieszkańców,  mając  na uwadze  poprawę

kornfortu  życNa mNeszkańców  rn:asta  igrn:gvy,  składam  następującą  interpeJacje:

Wnoszę  o naprawę  dróg  gruntowych  w miejscowości  Wielowieś  znajdujących  się  przy

posesjach  nr. 23 -  20; nr. 55 -  76; nr. 1-8.

Wjvv drogi są w stanie daleko posunięte3  degrada4. Dztury, vvyrwy, kałuże iwystające

studzienki  kanalizacyjne  sprawiają  rnieszkańcom  dużo  kłopotu  i znacznie  utrudniają

bezpieczne  korzystanie  z tych  dróg. W zvviązku z powyższym  wnoszę  o pilną  naprawę  tychźe

dróg. t

Paweł

Radny  Rady a w Ścinawie
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